
ZÁPIS Z 43. SCHŮZE ŠKOLSKÉ RADY PŘI ZŠ TÝN NAD VLTAVOU, HLINECKÁ 

Den konání:   11. 5. 2023 

Místo konání:  sborovna ZŠ Týn nad Vltavou, Hlinecká 

Čas:   16.00 hodin 

Přítomni:  

členové ŠR:  Ing. Pavla Fraňková, Mgr. Alena Mikulová, Mgr. Jiří Šálený, Mgr. Pavla Vrbová, 

Kateřina Maršíková, Hana Mičanová, DiS, Ing. Ivan Sýkora, Mgr. Svatava 

Fišerová, Mgr. Jana Čtvrtníková, Mgr. Jiřina Koberová, Mgr. Jiřina Řehořová 

host:   Mgr. Zdeňka Hájková, ředitelka školy 

Nepřítomna:  Mgr. Veronika Švehlová Bullová 

Program: 

1. Přivítání členů ŠR 

2. Volby nových členů ŠR 

3. Školní vzdělávací program – připravované změny od 1. 9. 2023 

4. Zápis žáků do 1. ročníku 

5. Přijímací řízení na střední školy 

6. Rozpočet na provoz školy 

7. Vzdělávací a investiční projekty 

 

K bodu 1.  

Ředitelka školy přivítala přítomné členy ŠR na posledním setkání ŠR ve stávajícím složení. 

K bodu 2. 

Ředitelka školy stručně informovala o právě probíhajících volbách do školské rady. Dne 9. 5. 2023 se 

v době třídních schůzek konaly volby členů z řad zákonných zástupců žáků, bylo navrženo 40 rodičů, se 

zapsáním na kandidátní listinu souhlasilo 21 zákonných zástupců a zvoleni byli tito: Bc. Soňa Kotrbová, 

paní Jana Slaninová, Ing. Jana Stehlíková a paní Simona Urbanová. V pondělí 15. 5. 2023 proběhnou 

v době pedagogické rady volby čtyř členů ŠR z řad pedagogů, a nakonec ředitelka školy zažádá RM 

o doplnění školské rady čtyřmi zástupci zřizovatele školy. Funkční období nově zvolené dvanáctičlenné 

ŠR bude do června 2026. 

K bodu 3. 

V následujícím školním roce dojde k úpravě ŠVP v souvislosti se změnami RVP v předmětu Informatika 

– navýšení počtu hodin, úprava vzdělávacího obsahu. Dojde k navýšení časové dotace o jednu hodinu 

v šestém ročníku, zároveň bude snížena časová dotace v předmětu Výtvarná výchova ze dvou 

vyučovacích hodin týdně na jednu. Dále bude uvedeno jméno nového starosty města. Všechny změny 

budou realizovány dodatkem. 



K bodu 4. 

Proběhl zápis žáků do 1. tříd, do školy se dostavilo 42 zákonných zástupců se svými dětmi. Část rodičů 

uvažuje z různých důvodů o odkladu povinné školní docházky pro své dítě, zatím bylo po podání žádosti 

a doložení potřebných příloh rozhodnuto o šesti odkladech.  

K bodu 5. 

V současných dnech probíhá také přijímací řízení na střední školy. Většina žáků devátých tříd je přijata 

alespoň na jeden obor, 4 zatím nepřijatí žáci podali odvolání a zároveň podávají přihlášky do 2. kola 

přijímacího řízení. Na víceleté gymnázium se z pátého ročníku hlásilo 7 zájemců, 6 žáků bylo přijato, 

zákonní zástupci sedmého žáka podali odvolání.  

K bodu 6. 

Ředitelka školy stručně seznámila přítomné s rozpočtem na provoz školy. 

K bodu 7. 

Největším investičním projektem letošního roku bude dlouho připravovaná rekonstrukce vestibulu 

a šaten v budově na Hlinkách. V souvislosti se zahájením této rekonstrukce již na konci června rozhodla 

ředitelka školy o vyhlášení ředitelského volna ve dnech od 26. 6. 2023 do 30. 6. 2023. Informování 

zákonných zástupců probíhá prostřednictvím webových stránek školy a městského úřadu, školního 

informačního systému DM SOFTWARE/ŠKOLA ONLINE, rozdáním lístečků, vylepením na dveře školy. 

Rodiče 1. stupně byli zároveň informováni o možnosti umístit své děti pod dobu ředitelského volna do 

školní družiny v budově na Vinařického náměstí. 

Současně s výše uvedenou rekonstrukcí proběhne také úprava – rekonstrukce žákovských WC v prvním 

(žlutém) patře, místnosti dívčích WC budou rozděleny tak, aby část mohla být upravena na WC pro 

chlapce se zvláštním vchodem.  

Dále probíhají projekty – doučování v rámci Národního plánu obnovy, Ovoce a zelenina a Mléko do 

škol (tyto projety byly omezeny na 1. stupeň s frekvencí dodání jeden měsíc). Úspěšně proběhl lyžařský 

výcvikový kurz v Rakousku a plavecký výcvik v Českých Budějovicích, uskutečnila se exkurze žáků 

2. stupně do Muzea budoucnosti a historické části města Lince a další akce. 

Škola podala žádost o dotaci OP JAK, aktivity projektu jsou zaměřeny na inovativní vzdělávání žáků 

a vzdělávání pracovníků ve vzdělávání.  

Na závěr ředitelka školy seznámila přítomné s úspěchy našich žáků v různých soutěžích – Mladý 

zahrádkář, okresní soutěž ve florbalu, pěvecká soutěž Jihočeský zvonek, Matematický klokan, Dopravní 

soutěž mladých cyklistů, Mladý módní návrhář… 

 

Schůze byla ukončena v 17.10 hodin 

Zapsala:  Mgr. Jana Čtvrtníková 

Den zápisu:  11. 5. 2023 


